
 

Zápis z jednání VS Sportovní klub florbal Benešov dne 18.10.2016 
 
přítomni: Josef Vachtl, Miloš Vojtíšek, Pavla Dvořáková, Ondřej Novotný,  Luděk Červ  
omluveni: Jindřich Slunečko, Lukáš Brož, Tereza Dřízhalová – sekretář 
host: Karel Hlaváček – předseda kontrolní komise 
zápis: Luděk Červ 
ověřovatel zápisu: Pavla Dvořáková 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- -----------  
 

Zápis jednání VS 
 
1) Informace o stavu žádostí o granty  

VS bere na vědomí zprávu Pavly Dvořákové o grantech podaných na Město Benešov a Středočeský kraj 

 

2) informace o stavu účtu a o rozpočtu SK 

VS bere na vědomí informaci Ondřeje Novotného o stavu finančních prostředků na účtu a o rozpočtové situaci 
SK, včetně stavu uhrazení členských příspěvků na sezónu 2016/2017  

Úkol: O. Novotný vypracuje a zašle seznam neuhrazených členských příspěvků v dětských kategoriích M. 

Vojtíškovi, který připomene povinnost hradit čl. příspěvky (do 31.10.2016)  

          O. Novotný navštíví trénink týmů C + veteráni a zde připomene povinnost hradit čl. příspěvky (do 
25.10.2016)  

 

3) Platba cestovného v kategoriích dospělých týmů 

VS se usnesl, že v sezóně se bude cestovné na zápasy hradit týmům v kategoriích přípravky, elévové, ml. 
žáci, st. žáci, dorostenci, junioři a juniorky v rozsahu jako v sezóně loňské.  
Mužským týmům B, C  a veteránům nebude cestovné na zápasy hrazeno.  

A tým mužů zpracuje cestovní doklady, které budou případně uhrazeny v druhé polovině sezony dle finanční 
situace SK 

Hlasováno: 5 – 0 - 0 

 

4) Ostatní 

- VS se usnesl o žádosti členky SK Lucii Novákové o formě hrazení členských příspěvků 

- VS bere na vědomí připomínku hosta Karla Hlaváčka o povinnosti svolat členskou schůzi SK každý rok 

Úkol: P. Dvořáková po dohodě s předsedou SK stanoví termín členské schůze a provede svolání v souladu 

se stanovami SK 

 
 
Příští schůze výboru spolku se uskuteční dle dohody. 
 
 
 
 
 

Zapsal:Luděk Červ 
Člen VS 


